

Title (en)  
File folder.

Title (de)  
Heftmappe.

Title (fr)  
Classeur à documents.

Publication  
**EP 0304411 A2 19890222 (DE)**

Application  
**EP 88890100 A 19880421**

Priority  

- AT 209387 A 19870820
- AT 234087 A 19870916

Abstract (en)

In a file folder (1) which consists of a back (2) and a cover (3), which are connected to one another by a folded back strip (4), a tab (10) is provided between the back (2) and the cover (3) in the region of the fold (5), which tab is connected to the file folder (1). Tongues (13, 14), extending in the region of the fold (5) essentially parallel to the fold (5), are punched free out of the back (2). Said tongues (13, 14) are inserted through holes (16), provided in the tab (10), for filing written documents (15), and are then guided downwards with their free end through further holes (17) provided in the tab (10) with spacing from said holes (16). In order to simplify the threading of the tongues (13, 14) into the holes (16) in the tab (10), the holes (16) are open via connections (16') to the free end of the tab (10). <IMAGE>

Abstract (de)

In einer Heftmappe (1), die aus einem Rücken (2) und einem Deckel (3), die miteinander durch einen gefalzten Rückenstreifen (4) verbunden sind, besteht, ist zwischen dem Rücken (2) und dem Deckel (3) im Bereich des Falzes (5) eine Lasche (10) vorgesehen, die mit der Heftmappe (1) verbunden ist. Aus dem Rücken (2) sind im Bereich des Falzes (5) im wesentlichen parallel zum Falz (5) verlaufende Zungen (13, 14) freigestanzt. Diese Zungen (13, 14) werden zum Abheften von Schriftgut (15) durch in der Lasche (10) vorgesehene Löcher (16) gesteckt, und dann mit ihrem freien Ende durch im Abstand von diesen Löchern (16) in der Lasche (10) vorgesehene weitere Löcher (17) nach unten geführt. Um das Einfädeln der Zungen (13, 14) in die Löcher (16) in der Lasche (10) zu vereinfachen, sind die Löcher (16) über Verbindungen (16') zum freien Rand der Lasche (10) hin offen.

IPC 1-7

**B42F 13/06**

IPC 8 full level

**B42F 13/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B42F 13/06** (2013.01 - EP US)

Cited by

CN1107598C; AT404697B; CN1106952C; US5720565A; EP0552675A1; US6739817B2; US6669392B2; WO2005072982A3; WO0030861A1; WO0024592A1; WO0040426A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0304411 A2 19890222; EP 0304411 A3 19900110; EP 0304411 B1 19901219**; AT E59167 T1 19910115; CA 1318208 C 19930525; DE 3861310 D1 19910131; DK 164211 B 19920525; DK 164211 C 19921026; DK 420388 A 19890221; DK 420388 D0 19880727; ES 2019475 B3 19910616; US 4856926 A 19890815

DOCDB simple family (application)

**EP 88890100 A 19880421**; AT 88890100 T 19880421; CA 572810 A 19880722; DE 3861310 T 19880421; DK 420388 A 19880727; ES 88890100 T 19880421; US 24370888 A 19880913